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Närvaro: Viktor Attoff Ordförande
Elise Eborn Propagandamästare, tillika sekreterare
Amelia Andersson Studierådsordförande
Anna Lissborg Källarmästare
Martin Johansson Sexmästare
Lisa Claesson Cafémästare
Marcus Liljenberg Näringslivsansvarig
Sara Lindgren Programmästare
Nicolas Salas Överphös
Ludvig Eriksson Skattmästare

Adjungerade Carolina Koronen Vice Kårordförande TLTH
David Larsson
Jashar Vahid
Carl Nilsson Nyman
Nick Persson
Martin Bergman
Sofia Siljeholm
Johan Rönnåker
Axel Wihlborg
Niklas Karlsson
Carolina Sartorius

§1 OFMÖ Ordförande Viktor Attoff förklarade mötet öppnat kl 12:07.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Mötet beslöt

att adjungera Nick Persson, David Larsson, Martin Bergman,
Sofia Siljeholm, Johan Rönnåker, Axel Wihlborg, Niklas Karls-
son, Carl Nilsson Nyman och Carolina Sartorius.

§4 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt

att godkänna dagordningen med tilläggen §7.1 Valberedning-
en, §7.2 Ny hemsida och §7.3 Golv.

§5 Föregående mötes
protokoll

Inga protokoll godkändes.

§6 Information från
kåren

Carolina Koronen berättade att Kåren på torsdag kommer upp-
märksamma anonyma salstentor med ett tårtkalas. Hon berät-
tade även att det kommer vara en prisvärd pub, att klagomåls-
formuläret är uppdaterat, att fullmäktigekandidaturen är öppen,
att sektionerna ska diskutera sektionsbidrag, att alla studenter
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fått ut en psykosocial enkät på mailen, och att Lophtet fyller 50
vilket firas med Oktoberfest fredag nästa vecka.

Nicolas Salas undrade om biljetterna till Oktoberfest var slut.
Martin Johansson berättade att det säljs biljetter idag.
Carolina Koronen tillade att det är 100 biljetter kvar av cirka 350
stycken. Hon sade även att på fredag är det sjön Sjön Ocean Race,
och att pedellen har skickat ut en fråga om bleck.

§7 Information PLD &&
PLC

Amelia Andersson berättade att det var Stora Studiedagen förra
helgen och att många var nöjda. Hon sade även att D fått beröm
på sina slutkommentarer på CEQ.

Nicolas Salas undrade hur många som gått på Stora Studieda-
gen.

Amelia Andersson savarade att det var ungefär 200 deltagare.

§7.1 Valberedningen Viktor Attoff sade att valberedningen förra året kort diskuterats
förra veckan, nämligen att hela valberedningen kommer väljas in
på HTM1. Han frågade Niklas Karlsson om denne hade en plan
för att få en bra valberedning.

Niklas Karlsson svarade att han letar folk som han tror kommer
passa och ber dem kandidera.

Carl Nilsson Nyman föreslog att lägga upp en nyhet på hemsi-
dan så att folk kommer på att de vill kandidera och kollar upp
med dig.

Nicolas Salas sade att det är bra att informationen kommer ut till
alla sektionsmedlemmar så att man får en bra blandning.

Johan Rönnåker sade att det är bra om så många som möjligt
kommer på HTM1 och presenterar sig.

Amelia Andersson undrade om man ska se till att folk från sam-
ma klass inte ska vara med.

Niklas Karlsson sade att det också är bra om det är rätt många i
valberedningen.

David Larsson sade att nyheten borde upp på hemsidan också.

Nicolas Salas sade att valet inte borde tas en i taget för att det
skulle ta mycket tid, och att det kanske borde finnas en maxgräns
på hur många som skulle kunna vara med.

Carl Nilsson Nyman sade att det var viktigt att se till att prata
med talman om detta.

§7.2 Hemsida Amelia Andersson har kollat upp om det finns folk som vill vara
med och fixa hemsidan, och att frågan nu är om styrelsen vill
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göra om hemsidan.

Johan Rönnåker frågade om det skulle vara en ny hemsida eller
bara en ny front-end.

David Larsson sade att en ny front-end nog är en bra idé, så att
man kan flytta över saker efterhand.

Amelia Andersson frågade om någon inte ville ha en ny hemsi-
da.

Ingen kände sig träffad.

Carl Nilsson Nyman frågade om detta skulle samköras med DWWW.

Amelia Andersson svarade att det nog vore en bra idé.

Styrelsen beslöt att lägga till att Amelia skulle kolla upp mer om
ny hemsida till S28 på beslutsuppföljningen.

§7.3 Golv Carl Nilsson Nyman sade att Cederwall sagt att det går att byta
golv i iDét och att Akademiska hus är med på det, men att frågan
är när det går. Han sade även att förslaget just nu är vecka 52 till
vecka 1, och att iDét måste vara helt stängt och tomt under tiden.

Ludvig Eriksson undrade varför man skulle byta golv.

Carl Nilsson Nyman frågade om Ludvig hade sett golvet. Han
sade även att det är hål i golvet.

Sara Lindgren undrade om det gick att byta golvet på sommaren
istället.

Carl Nilsson Nyman svarade att det är långt fram i tiden och att
det finns plats i budgeten nu.

Nicolas Salas sade att byggprojekt brukar dra över, så golvet
kanske inte är klart innan tentaveckan.

Anna Lissborg sade att sommaren inte är så långt bort ändå.

Lisa Claesson sade att de inte kommer vilja dra över tiden ef-
tersom det kommer kosta mer.

Jashar Vahid sade att det är bättre att golvet fixas nu när de vill,
det går att mikra sin mat någon annanstans än iDét.

David Larsson sade att det kanske inte kommer hända om det
skjuts upp.

Nicolas Salas frågade vem som tömmer iDét.

Viktor Attoff svarade att det antagligen är vi.

Nicolas Salas frågade om toaletterna.
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Viktor Attoff svarade att de sitter fast.

Sara Lindgren frågade om det inte vore lättare att bara säga att
det är en bra idé, så kan Carl kolla upp vilka rum som gäller.

§8 Beslutsuppföljning Viktor Attoff sade att han bokat ett diskussionsmöte med D-Chip
på torsdag.

Styrelsen beslöt att stryka punkten Diskussionsmöte från beslutsupp-
följningen.

Ansvarig: Beslut: Beslutat: Rapporteras:
Sara Ouveraller S13 S32

Amelia Hemsida S25 S28

§10 Utskottsrapporter Inga övriga kommentarer på utskottsrapporter.

§11 Ekonomisk status Ludvig Eriksson undrade om det går att delegera denna punk-
ten, och frågade Axel Wihlborg om den ekonomiska statusen.

Axel Wihlborg såg förvirrad ut.

Ludvig Eriksson sade att pengar finns.

§12 Val av funktionärer Näringsliv

Funktionär inom industrimästeriet Sandra Olsson (dic12sol)
Funktionär inom industrimästeriet Erik Gärtner (ine11ega)
Funktionär inom industrimästeriet Oskar Friberg (dat14ofr)
Funktionär inom industrimästeriet Victor Winberg (dat14vwi)
Funktionär inom industrimästeriet Andreas Lindgren (dic12al1)
Funktionär inom industrimästeriet Erik Bjäreholt (dat13ebj)
Funktionär inom industrimästeriet Fredrik Sydvart (dat12fsy)
Funktionär inom industrimästeriet Fredrik Folkesson (dat11ffo)
Funktionär inom industrimästeriet Felicia Carlsson (ctr14fca)
Funktionär inom industrimästeriet Fredrik Siemund (htx12fsi)
Funktionär inom industrimästeriet Johan Ahlqvist (dat15jah)
Funktionär inom industrimästeriet Elsa Schröder (dat14esc)
Funktionär inom industrimästeriet Martin Örndahl (dic13mor)

Sexmästeriet

Funktionär inom sexmästeriet Alexander Hansson (nat11aha)
Funktionär inom sexmästeriet Axel Wihlborg (dat12awi)

Programmästeriet

LANpartyansvarig Henrik Ohlsson (dat14hol)

Cafémästeriet

Funktionär inom cafémästeriet Alexander Hansson (nat11aha)

§13 Övrigt Carl Nilsson Nyman undrade när motionerna anslås.
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Viktor Attoff svarade att motionerna kommer upp idag och sva-
ren på fredag.

Viktor Attoff sade att han tänkte efterlysa Flicka på Teknis an-
svarig på HTM2.
Sara Lindgren sade att killar får vara.

Anna Lissborg sade att efter nollningen behöver Sångarstriden
utskott till att förvara instrument.
Nicolas Salas sade att staben vill ha kvar utskott.
Carl Nilsson Nyman sade att det finns ett beslut på att utskott är
till för atta utskott innan sommaren, sen är det stabens sommar
och nollning, och efter nollningen går det att boka igen.
Sara Lindgren frågade varför staben behöver ett privat rum efter
nollningen.
Jashar Vahid frågade vad staben behövde utskott till.
Nicolas Salas sade att andra staber har fått ha utskott kvar efter
nollningen, så det är tråkigt att vara den första stab som inte får.
Viktor Attoff förtydligade att stabens access kommer tas bort.
Anna Lissborg sade att det känns onödigt med en massa spring
som inte behövs.
David Larsson sade att staben kan ha kvar accessen så länge de
inte råkar skada instrumenten.
Johan Rönnåker sade att man får lita på att staben kan vara för-
siktiga.
Nicolas Salas sade att det funkade bra under Teknikfokus och
med valberedningen på våren. Han sade även att det är ok att
förbjuda fest i utskott, men att staben vill ha kvar accessen för att
det är nice.
Viktor Attoff föreslog att hela staben får ha kvar access men att
det inte får vara fest i utskott.
Nicolas Salas undrade varför instrumenten inte kunde förvaras i
buren.
Martin Johansson sade att det var för att folk ska ha access till
sina dokument.
Nicolas Salas undrade om alla alltså skulle ha access till utskott.
Viktor Attoff frågade om förslaget var ok.
Styrelsen beslöt att hela staben får ha kvar accessen till utskott
när instrumenten förvaras där, men att där inte skulle vara några
fester.
Carolina Koronen sade att det vore bra att säga att förvaringen
av instrument är på egen risk.
Viktor Attoff sade att så var fallet.

Carl Nilsson Nyman sade att det var dags att städa EKEA för att
där var skitigt.
Nicolas Salas sade att låset till buren är dåligt.
Jashar Vahid föreslog att ta upp det med PH.
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§14 Meddelanden Viktor Attoff berättade att det är 18 motioner och 2 propositioner
till HTM1.

Amelia Andersson berättade att det är dags att söka vinterkurser
via BEST.

Marcus Liljenberg berättade att det är lunchföreläsning med King
imorgon, och att ARM står i foajén på torsdag.

Jashar Vahid sade att det kommer en elektriker som ska fixa.

Viktor Attoff sade att det är motionsmöte klockan 15 på fredag.

§15 OFMA Ordförande Viktor Attoff förklarade mötet avslutat kl 13:06.

Vid protokollet

Elise Eborn
Propagandamästare, tillika sekreterare

Justeras

Viktor Attoff
Ordförande
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